
   
 

   
 

Skolebestyrelsesmøde  
Dato: 

Tid: 17.00 -19.30 
Indkaldte: Hannibal, Mads, Mathilde, Lars, Anders, Stine, Birgitta (sup), Line (sup), Cecilie (sup). Sebastian (med), Mette (medarb), Henrik H (ledelse) , Helle (ledelse/ref) 
Afbud: Jesper (ledelse), Jan, Mie, Sebastian, Cecilie 
O: orientering 
D: drøftelse 
B: beslutning 

 
 
 

Varighed Tema FORMÅL/Udretter ANSVAR 
Facilitator 

Proces 
Evt. Forberedelse  

5 
 

Velkomst, intro til dagens 
møde  

At alle er orienterede om formålet med 

dagens møde 

Hannibal og 
Helle 

Helle præsenterer mødets formål, som også omhandler nogle af de obligatoriske 
punkter, som skolebestyrelsen skal orienteres om og forholde sig til ift. skoleåret 
  

15 Nyt fra formandskabet Mathilde fortæller om arrangementet 

Elevernes Talerstol 09.04. 

 

Orientering om afsendt høringssvar 

 

Indkaldelse til Formandsrådsmøde 

07.05. + Dialogmøde 07.05. 

 

Hannibal og 
Mie 

 
Høringssvaret omkring samarbejdsforummet i Sammen om Skolen på 
Frederiksberg præsenteres for skolebestyrelsen.  Se bilag: Høringssvar (tidligere 
udsendt) Dette forum er et dialogfora mellem skolebestyrelser, skoleledelser og 
det politiske niveau. 
Høringssvaret er på dagsorden på Undervisningsudvalgets møde 15. april. 
 
 
Hannibal orienterer kort om indeklimaet. Hannibal har haft kontakt til 
forvaltningen og haft folk fra forvaltningen ude og se på lokalerne, særligt ift. Blå 
Seyfert.  
Hannibal fortæller, at løsningsmulighederne fra forvaltningen er en af følgende: 

- At det foreligges indenfor den organisatoriske ramme, hvor det er 
skoleledelsen der skal kigge på det 

- At der kigges på mulighed for at genanvende det ovenlys der er 
mulighed for at inddrage. 



   
 

   
 

- At der bygges nye vinduer i facaden. 

Tidshorisonten: Forvaltningen vender tilbage med en plan for, hvordan man 
holder undervisning i de omtalte lokaler. 

Helle er indkaldt til møde ang. sagen senere i april. 

Mathilde orienterede omkring Elevernes Talerstol. 

- Det som fyldte mest på de unges dagsorden var omkring klubområdet, 
hvor de er kede af at ungdomsklubberne sammenlægges. 

Det var en positiv oplevelse og de unge kom med nogle gode og 
konstruktive budskaber til politikker.  

Der er dialogmøde tirsdag d. 7. maj – hvor repræsentanter fra ledelse og 
bestyrelsen deltager. Mødet afholdes i Diakonissestiftelsens lokaler. 

10 Nyt fra ledelsen  Helle Orientering og gennemgang af budget 23, som præsenteres af Line Gjerløff, 
administrativ leder. 
 
Der har for budget 23 været et samlet merforbrug på ca. 458.000,-  
 
Sidste års budgetforbrug bliver der analyseret på til, at kigge på hvordan der til 
kommende år budgetteres i den samlede organisation. 
 
På næstkommende bestyrelsesmøde vil kommende skoleårs budget 
blive fremlagt. 
 
Der er et ønske om, at budgetopfølgningen fremadrettet bliver sat op, så der 
kan ses på budgettet med tre år bagud, for at se på udviklingen.  
 



   
 

   
 

30 Principper for 

undervisningens 

organisering i 24/25 og 

timefordelingsplan 

Drøftelse og godkendelse af principper 

for undervisningens organisering og 

udkast til timefordelingsplan (se bilag) 

 

Helle Læs vedhæftede bilag: 
Principper for undervisningens organisering; Timefordelingsplan, Principper for 
teamdannelse. 

På mødet vil Helle fremlægge bilagene forud for drøftelsen.  

Der foreslås at nedsætte en arbejdsgruppe for udarbejdelse af en beskrivelse af 
SpG som en ”startpakke” og til hjemmesiden. Deadline for dette er 1. 
september. Anders og Line arbejder på at lave layout, som udkast som tages op 
efter sommerferien igen og færdiggøres til 1. september. 

Derudover nedsættes en lille task-force gruppe bestående af Anders, Mads og 
Hannibal omkring hvor forskellige dokumenter/ beskrivelser findes således at 
det fremover præsenteres på hjemmesiden.  

Bestyrelsen godkender den fremlagte timefordelingsplan for 24/25. 

15 Pause    

20 Trivselsforældremøde 
23.04. 

Program for mødet og drøftelse 

skolebestyrelsens rolle på mødet 

+ Fremlæggelse af endelig formulering 

af trivselsforælderrollen 

Helle Intro til trivselsprincipper – hvad gør skolen 
Drøftelse af 7 gode råd til forældre – hvad kan forældre gøre? 
Intro og drøftelse af (ny) trivselsforældrerolle. 
 
Læs endelig tekst om Trivselsforældrerollen. Denne præsenteret på 
trivselsforældremødet.  
 

10 Principper for 
kommunikation mellem 
skole og hjem 

Status for arbejdsgruppen Mie, Hannibal 
og Helle 

Forpersonsskabet i bestyrelsen har mødtes og drøftet strukturen for 
dokumentet, som bliver sendt ud til den resterende bestyrelse, til nærmere 
drøftelse på næstkommende bestyrelsesmøde. 

10 Forhold ved omklædning 
og badning - 
forældrehenvendelse 

At drøfte forældrehenvendelse vedr 

badning og omklædning 

Helle Helle fremlagde den konkrete forældrehenvendelse. 
Henvendelsen drøftes af bestyrelsen. Det aftales at Lars og Mathilde i 
samarbejde med Helle går videre med udarbejdelsen af svar på 
forældrehenvendelsen. 

10 Skolemadsordning 
 

At drøfte perspektiver på 

skolemadsordning efter ønske fra Mie 

Mie/Helle Flyttes til næste møde. 



   
 

   
 

10 Evt. og Indhold på 

kommende møder 

Orientering om indhold på kommende 

møder  

 

NB: Dialogmøde  

 Helle informerer. 

10 Godkendelse af referat 

fra dagens møde 

  Referatet er godkendt. 

 


